

1. Record Nr.	UNINA9910557246403321
Titolo	Homo interreligiosus: Zur biographischen Verortung interreligiöser Prozesse bei Raimon Panikkar (1918-2010). Beiträge einer internationalen Fachtagung zu seinem 100. Geburtstag
Pubbl/distr/stampa	2021
Descrizione fisica	1 online resource (172 pages) : illustrations
Collana	Salzburger theologische Studien ; ; Band 65
Disciplina	294.5
Soggetti	Interfaith relations Religious life & practice Theology
Lingua di pubblicazione	Tedesco
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Sommario/riassunto	<p>The essays of this volume are mainly lectures given at the international conference held at the Center for Intercultural Theology and the Study of Religion at the University of Salzburg on the occasion of Raimon Panikkars 100th birthday. They look at the life and thought of this outstanding pioneer of interreligious dialogue – already by descendancy rooted in two cultures and religions (Europe and Asia, Christianity and Hinduism) - not only from theological, philosophical, religious studies and spiritual perspectives, but also from a biographical-personal view and investigate into the relevance and inspiration of his life and works for today.</p> <p>Die Beiträge dieses Sammelbandes sind zum großen Teil Vorträge, die auf der Internationalen Fachtagung anlässlich des 100. Geburtstags Raimon Panikkars (1918-2010) am Zentrum Theologie Interkulturell und Studium der Religionen der Universität Salzburg gehalten wurden. Sie schauen nicht nur von theologischen, philosophischen, religionswissenschaftlichen und spirituellen Gesichtspunkten auf das Leben und Denken dieses großen Pioniers des interreligiösen Dialogs, der schon durch seine Herkunft in zwei Kulturen und Religionen (Europa und Asien, Christentum und Hinduismus) verwurzelt war,</p>

sondern auch von einem biographisch-persönlichen Gesichtspunkt aus und fragen nach der Relevanz und Inspirationskraft seines Lebens und Werks für die heutige Zeit.
